
08 september 2019

Artikel 44  vragen aan het college over afvalscheiding van glas.

De gemeente Rijswijk streeft naar meer bewustwording en actie op dit gebied van recyclen en 
afval scheiden.

Wij. Rijswijk heeft de volgende vragen:

1. Wat is de reden dat er naast PMD, GFT, papier en restafval niet gekozen is om bij de 
recent geplaatste ondergrondse containers ook voor glas een separate container neer te 
zetten?

2. Is het college het met ons eens dat het voor inwoners, met name ouderen en minder 
validen, niet stimulerend werkt om nu glas te scheiden?

3. Is het college met ons van mening dat hierdoor de bereidheid tot het scheiden van glas 
wordt verkleind?

4. Welke mogelijkheden ziet het college om alsnog de scheiding van glas te 
vergemakkelijken voor inwoners?

5. Voor het openen van de containers is per huishouden slechts één pasje verstrekt om de 
containers te openen. Vooral voor gezinnen is dit erg onhandig omdat slechts 1 gezinslid afval 
kan wegbrengen.

6. Wat is de reden dat per huishouden slechts één pasje is verstrekt om de containers te openen? 
7. Is het college bereid meerdere passen per huishouden te vertrekken?
8. Is het college bereid te onderzoeken of het pasjessysteem überhaupt zinvol is? Onze mening is 

dat dit meer problemen creeert dan dat het voorkomt. 
9. Deelt het college die mening? Zo nee waarom niet en waar blijkt dat uit?

Met vriendelijke groet,

Wij. Rijswijk
Freek van Bemmelen, raadslid
Danny van Dam, fractieassistent


